
ALV heemkundekring Philippuslandt, 10 november 2022 
 
1.Opening door de voorzitter 
 
2.Mededelingen: 
 
Afwezig:  

- Bestuursleden Kees Koopman (werk buitenland), Prieneke van Hoeve (ziek) 
- Jacob van de Velde (toelichting volgt verderop) 
- Joost Kunst (kascommissie) 
- Wim Kaashoek (afgemeld via een mail) 
- Gemeente Tholen: beleidsmedewerkster Marjolein Teeuw, archivaris Fred van de 

Kieboom 
Het voornemen bestond om burgemeester Marleen Sijbers uit te nodigen maar uit de 
gemeente-agenda bleek dat er deze avond al een raadsvergadering gepland stond.  
 
Wel aanwezig: 

- U allen 
- Flip de Rijke uit Stavenisse met wie wij een samenwerkingsverband onderhouden 
- Jan Mol en echtgenote uit Ermelo in gezelschap van vrienden uit Halsteren die graag 

de lezing wilden bijwonen 
- Han Fontijne samen met Tonny Moerland 
- en uiteraard Koos Hage die straks de aangekondigde lezing gaat verzorgen 

 
Overledenen 

- Mw. S. Zweemer – Beneker    11 – 12 - 2021 
- Mw. W. den Braber -  Wagemaker   16 – 12 – 2021 
- Mw. G. Sinke – Lijk     onbekend 
- Mw. H.E. de Meijer – Koster    5 – 1 – 2022 
- Dhr. Jan Verwijs     13 – 1 – 2022 
- Mw. C. Verwijs – Reijngoudt    7 – 4 – 2022 
- Dhr. J.F. Stoutjesdijk     31 – 7 – 2022 
- Mw. A. van den Berg – Kunst   17 – 8 – 2022 
- Dhr. D. Verwijs     2 – 10 – 2022 
- Mw. S. Quist – Kempeneers    25 – 10- 2022 

 
“Externe” activiteiten 

1. Deelname werksessie Linie van de Eendracht 
2. Overleggen met de gemeente over de samenstelling van de gemeentelijke 

monumentenlijst. 
3. Deelname samenwerkingsverband (nieuw overlegorgaan) platform Erfgoed 
4. Boekpresentatie in gemeentehuis Tholen 
5. Deelname aan de gemeente werkgroep “herdenking van de ramp 1953” 
6. Overleg bij de gemeente werkgroep “kerkenvisie”  

 
“Interne” activiteiten: 

1. Presentatie van de door ons gerestaureerde gedenksteen gemaal De Luyster. 
2. Organisatie Liberation Tour (m.m.v. van Ella van Leeuwen (AJP) en harmonie 

Concordia, zij stonden met ruim 30 muzikanten garant voor een vrolijke muzikale 
noot. 

3. Deelname Landschapsfair bij de eendenkooi. 
4. Deelname aan (en lokale organisatie van) de nationale Open Monumentendag. 
5. Deelname aan gemeentedag van de Hervormde Kerk. Wij hebben daar een 

tentoonstelling verzorgd. Met onder andere filmbeelden, en vele oude foto’s.  
 



Veel activiteiten, meer dan we aankunnen. De voorzitter vraagt daarom om vrijwilligers. Voor 
diverse taken. U bent meer dan welkom. 
In het bijzonder zoeken wij een mede redacteur voor de Cronicke, als ook een tweede 
webmaster.   
 
3.Notulen Algemene ledenvergadering 20 oktober 2021 

Er zijn geen vragen. De notulen worden vastgesteld. 
 
4.Financieel jaarverslag 2021 

Jacques Lelieveld (aanwezig) stelde per email een vraag over de weegbrug: De 
weegbrug staat niet op de balans. Ook vraagt hij of de weegbrug onder 
monumentenzorg valt, waardoor wij aanspraak zouden kunnen maken op een 
subsidie.  
De penningmeester licht het e.e.a. toe. Het bestuur gaat onderzoeken of er meer 
mogelijkheden zijn.   
Er zijn geen andere vragen.  
Het financieel jaarverslag 2021 wordt voorlopig goedgekeurd. Voorlopig, zie punt 6: 
Kascontrolecommissie. 

 
5.Begroting 2022 en 2023 
 De professioneler vormgeving van de Cronicke, deels in kleur, doet de kosten stijgen. 

Over portokosten en hoogte contributie: Binnen de gemeente Tholen bezorgen 
wijzelf, overige verzending geschiedt door PostNL (à € 3,84). Wij willen de contributie 
zo laag mogelijk houden. We worden daarbij geholpen door leden die vrijwillig een 
hoger contributiebedrag betalen. 
Het bestuur bekijkt ieder jaar of de contributie iets moeten worden aangepast..  

 De begroting 2022 en 2023 wordt vastgesteld. 
 

6.Verslag kascontrolecommissie 
Door een fout van het bestuur heeft de kascontrole nog niet plaatsgevonden. Daarom kan 
het financieel jaarverslag nog niet goedgekeurd worden. 
De voorzitter schetst de situatie, en noemt de al genomen en nog te nemen maatregelen. 
 
(Situatie ná de ALV: de kascontrole heeft inmiddels plaatsgevonden. Hun bevindingen én de 
maatregelen zijn inmiddels gecommuniceerd via een nieuwsbrief (dd. 19-12-2022) naar alle 
leden. 
 
7.Benoeming nieuwe leden kascommissie 
Adrie van Dijke stelt zich beschikbaar voor het komende jaar. Joost Kunst treedt (na 2 jaar) 
af. Jacques Lelieveld stelt zich beschikbaar als zijn opvolger. 
Adrie van Dijke en Jacques Lelieveld worden benoemd als leden kascommissie. 
 
8.Benoeming bestuursleden 
Alle huidige bestuursleden zijn vorig jaar her-verkozen, en zijn bereid gevonden het 
komende jaar aan te blijven. Daarnaast stelt het bestuur Jacob van de Velde voor als nieuw 
bestuurslid. Door hopelijk tijdelijke gezondheidsproblemen kan Jacob deze avond niet 
aanwezig zijn. 
Onder voorbehoud wordt het voorstel door de ledenvergadering aangenomen. 
(Situatie ná de ALV: Het bestuursvoorstel is inmiddels definitief. Zie ook punt 6. 

 
9.Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen vragen. De voorzitter sluit de vergadering. 
 



Na een kleine pauze volgt de lezing: Koos Hage vertelt over de ramp van ’53 en ook over de 
markering van bijna alle dijkdoorbraken. Precies op de plekken van de stroomgaten staan nu 
basaltpaaltjes. 
 


